
Tárgy: Interpelláció - illegális buszos behajtás

Tisztelt Polgármester Asszony!

A turistabuszokkal kapcsolatos kommunikációjában rendszeresen ellentmondásokba 
keveredik. Kezdetben megígérte, hogy visszaszorítja a Budai Vár védett övezetébe érkező 
buszok tömegét, ehelyett egy rossz és átgondolatlan rendeletet szavazott meg a Fővárosi 
Közgyűlésben, ami alapján akár 384 busz jöhetne be naponta Hunyadi János útra. A 
legutóbbi közmeghallgatáson már arról beszélt, hogy a buszokat nem lehet szankciókkal 
szabálykövetésre szorítani, Ön az önkéntes jogkövetésben hisz.
Kedves Polgármester Asszony, az önkéntes jogkövetés e kérdés vonatkozásában csak a 
saját utópisztikus álomvilágában létezik. A júniusi rendes testületi ülésünkön kiderült az is, 
hogy május közepétől, június közepéig csaknem napi átlagban 40, összesen pedig csaknem 
1200 autóbusz hajtott be engedély nélkül a Budai Vár védett övezetében. Ezek 
dokumentálva vannak, mivel valamennyi behajtás kapcsán feljelentéssel élt a Budavári 
Kapu Kft. Az elmúlt hónapokban már kiderült, hogy az Ön részéről nincs hajlandóság a 
buszok megbüntetésére, a kérdést Ön és jegyzője rendszeresen igyekszik elbagatelizálni és 
titkolni azt, hogy hány esetben történt intézkedés szabálytalan buszos behajtások miatt.

Csak május közepétől, június közepéig terjedő időszakban több mint 244 millió forintnyi 
büntetést kellett volna kiszabni a Budavári Kapu feljelentései alapján. Az egyhavi tendenciát 
figyelembe évente több milliárdos bevételre is szert tehetne a kerület a szabálytalankodó 
buszosok miatt. A büntetésből befolyó bevételek, pedig lehetőséget biztosítanak, a 
közterületfelügyeleti iroda feltöltésére, hogy legyen végre egy olyan munkatárs, aki csak az 
illegális buszos behajtásokkal foglalkozik.

Mindezek alapján kérdezem Önt: összesen hány alkalommal szankcionálták április óta 
helyszíni bírsággal az illegálisan behajtó buszosokat? Hány alkalommal szabtak ki bírságot 
a buszok üzembentartóival szemben, a Budavári Kapu Kft. jelzése nyomán? Saját 
működésképtelen utópiái kergetése helyett, mikor szándékozik végre érvényt szerezni a 
képviselő-testület által megalkotott szabályoknak? Pusztán lustaságból nem lép fel az 
illegálisan behajtó buszosok ellen, vagy anyagi érdekei is fűződnek a buszlobbihoz?

Várom érdemi válaszát!
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